
   

SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU 

ZA MIESIĄC MARZEC 2019 R. 

 

 

Od ostatniej sesji komisja obradowała: 26 lutego, 11 marca, 18 marca, 26 marca. 

 

W dniu 26.02 pracowaliśmy według następującego porządku: 

1. Informacja o współpracy partnerskiej z innymi gminami w 2018 roku oraz planowane     

działania w 2019 roku. Współpraca z gminami bezpośrednio sąsiadującymi z Gminą Kąty 

Wrocławskie. 

2. Promocja gminy w 2019 roku. Informacja o polityce informacyjnej gminy, sposobie 

pozyskiwania sponsorów i inwestorów na teren gminy. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie komisji, Pani burmistrz Katarzyna Łapińska-

Szymańska, Pani sekretarz, pracownicy urzędu: podinspektor Anna Królikowska i inspektor do 

spraw promocji Weronika Szwaj. 

Pani Anna Królikowska przedstawiła sprawozdanie ze współpracy między Gminą Kąty 

Wrocławskie a Gminą Biblis, Niemcy w 2018roku,  oraz plany współpracy na 2019 rok. 

Pani burmistrz omówiła współpracę  z francuską gminą Mignaloux-Beauvoir  i przybliżyła 

współpracę z Gminą Żerków. 

Pani Weronika Szwaj przedstawiła ważniejsze działania promocyjne zrealizowane w 2018 roku. Na 

ten cel z budżetu gminy wydatkowano 268 074 złotych. Na promocję jednostek samorządu 

terytorialnego w 2019 roku zaplanowana jest kwota 239 900 zł. W ramach tej kwoty będą 

podejmowane następujące działania: 

-strona gminy na serwisie Facebook 

-gazeta lokalna 

-portal internetowy gminy 

-obecność w mediach i publicystyce 

-gadżety promocyjne 

-bieżące informacje o inwestycjach realizowanych na terenie gminy 

-wydanie swoich własnych publikacji 

-promocja e-usług 

-stworzenie Księgi Znaku 

 

Pani Burmistrz przedstawiła komisji szerokie plany na temat promocji gminy 

KĄTY WROCŁAWSKIE - GMINA: OTWARTA, ZIELONA, PROSPOŁECZNA !!! 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 26 lutego br. podjęła wnioski: 

1. o przeprowadzenie szkolenia radnych w zakresie e-usług (A .Herbut) 

2. o rozesłanie informacji podatkowych do firm leasingowych w Polsce i przeprowadzenie 

rozmów z firmami funkcjonującymi na terenie naszej gminy (J. Osiński) 

3. o zebranie rekomendacji o gminie Kąty Wrocławskie od firm działających na terenie naszej 

gminy (J. Osiński) 



11 MARCA 2019 roku Komisja Budżetu i Rozwoju odbyła wyjazdowe posiedzenie, które miało 

miejsce w Urzędzie Miasta i Gminy Sobótka. W spotkaniu uczestniczył Burmistrz Sobótki 

Mirosław Jarosz, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Kąty Wrocławskie Katarzyna Łapińska – 

Szymańska, Sekretarz Gminy Kąty Wrocławskie Monika Kwil-Skrzypińska oraz przedstawiciele 

Rad Miejskich w Sobótce i w Kątach Wrocławskich. Podczas rozmów strony wyraziły wzajemną 

chęć rozwijania współpracy łączącej nasze gminy, ze szczególnym uwzględnieniem działań w 

zakresie kultury i sportu. 

Obie strony uznały spotkanie za niezwykle inspirujące i wyraziły chęć pogłębiania kontaktów na 

wielu płaszczyznach. Zdecydowano, że powstanie list intencyjny precyzujący obszary przyszłej 

współpracy.     

 

18 MARCA 2019 roku  komisja obradowała według następującego porządku: 

1. Deficyt budżetowy na koniec 2018 roku. 

2. Skutki finansowe i demograficzne wywołane uchwałami w latach 2014-2018 miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego gminy. Analiza możliwości pozyskania w 2019 roku 

dochodów do budżetu z tytułu  renty planistycznej i opłaty adiacenckiej. Strategia planistyczna 

gminy. 

 

Ad. 1. Deficyt: 

* plan-29 053 500 zł 

* wykonanie-13 142 540 zł 

* w 2018 roku zaciągnięto 15 000 000 zł kredytu oraz 4 793 961 zł pożyczki z WFOŚ i GW = 

   19 793 961 zł. 

* spłacono łącznie 7 321 443 zł kredytów i pożyczek 

* zadłużenie gminy na koniec 2018 roku – 38 443 261 zł. 

 

Ad. 2 Komisja Budżetu i Rozwoju obradowała wspólnie z Komisją Infrastruktury Technicznej i 

Zagospodarowania Przestrzennego. Wydział Gospodarki Przestrzennej przygotował materiały 

informacyjne, które omówił na posiedzeniu kierownik wydziału. 

W latach 2014-2018 Rada Miejska w Kątach Wrocławskich podjęła 79 uchwał w sprawie 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Przez ten okres  o 3000 zwiększyła się 

liczba mieszkańców gminy . Komisja zapoznała się z oceną aktualności dokumentów 

planistycznych z roku 2018, z opinią Gminnej Komisji Urbanistyczno - Architektonicznej, z 

wynikami analizy, planami miejscowymi uznanymi za nieaktualne i wymagające aktualizacji, 

wieloletnim programem prac planistycznych. Pan burmistrz przedstawił kierunki polityki 

infrastrukturalnej gminy. 

Po przeprowadzonej analizie dokumentów i dyskusji komisja podjęła następujące wnioski: 

1.Wstrzymanie planowania zabudowy wielorodzinnej na obszarach wiejskich gminy (A. Skórczak) 

2. Przygotowanie na sesję kwietniową uchwały o lokalnych standardach  urbanistycznych (A. 

Skórczak) 

3. Przygotowanie na piśmie zarysu strategii planistycznej gminy (J. Wojciechowski) 

 

 



26 MARCA  Komisja Budżetu i Rozwoju pracowała według następującego porządku obrad: 

1. Możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację inwestycji, realizowane i 

przygotowywane wnioski. Informacja o pozyskanych środkach w 2018 roku. 

2. Sprawozdanie ze sposobu gospodarowania mieniem gminnym za 2018 rok. 

3. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy różne. 

 

Ad.1 Pani kierownik Wydziału Planowania i Rozwoju udzieliła informacji o  projektach wybranych 

do dofinansowania w 2018 roku, do jakiego programu były zgłoszone, o kwotach  jakie zostały 

przyznane gminie. Dyskutowaliśmy także umowach o dofinansowanie podpisane w 2019 roku, oraz 

wnioski o dofinansowanie planowane do złożenia w 2019 roku.   

Otrzymaliśmy  informacje o realizacji inwestycji gminnych zaplanowanych w budżecie na 2019 rok, 

stopniu zaawansowania, przetargach ogłoszonych i planowanych do ogłoszenia. 

 

Ad. 2 Informacje o stanie mienia komunalnego Gminy Kąty Wrocławskie na dzień 31.12.2018 roku 

przedstawiła pani Krystyna Zaracka. 

 

Ad. 4  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał: 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą , której przedmiotem jest ta sama nieruchomość , na okres do 3 lat – dz. nr 512 Smolec, 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok i podział wolnych  środków jako nadwyżki 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy, 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej gminy, 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Województwu Dolnośląskiemu. 

 

Przy opiniowaniu projektu uchwały w sprawie nadwyżki budżetowej wątpliwości budziło zadanie 

nr 23 , dotyczące dotacji dla GOKiS w wysokości 300 000 zł. Obecny na posiedzeniu komisji Z-ca 

Dyrektora GOKiS pan Paweł Pilski udzielił szczegółowych wyjaśnień o sposobie wydatkowania tej 

kwoty, odpowiadał na pytania członków komisji argumentując potrzebę zwiększenia dotacji. 

 

Kolejne posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju odbędzie się 23 kwietnia 2019 roku. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju 

                                                                                                                Anna Skórczak 


